
Samen aangenaam wonen en leven in Lennisheuvel, nu en in de toekomst 

 

 

Integraal Dorps Ontwikkelingsplan Lennisheuvel vastgesteld 
 

Donderdag 31 oktober is in gemeenschapshuis de Orion de eindpresentatie van het 

Integraal Dorps Ontwikkelingsplan Lennisheuvel gepresenteerd. In bijzijn van zowel 

wethouder van de Wiel als wethouder de Man heeft het wijkberaad unaniem ingestemd 

met het Idop, dat nu aan het gemeentebestuur wordt aangeboden. 

 

Tijdens de goed bezochte bijeenkomst gaven de leden van de Idop-werkgroep aan wat er 

sinds de laatste informatie-avonden is uitgewerkt. Vooraf was een samenvatting van het 

Idop huis aan huis verspreid, mogelijk gemaakt door een financiële bijdrage vanuit de 

gemeente. Een van de inwoners gaf aan dat daardoor het gesprek aan de keukentafel goed 

op gang was gekomen. 

Het plan laat nog veel ruimte voor verdere invulling. Een bewuste keuze, zo bleek. Er zijn 

immers altijd ontwikkelingen waardoor een vast omlijnd plan toch weer moet worden 

aangepast. Het Idop is dan ook meer het startpunt voor de uitvoering en geen statisch 

verhaal. Nu begint het pas, zo luidde het oordeel. 

 

Zorgen waren er ook, bijvoorbeeld over het voortbestaan van de Brede school. Wethouder 

de Man gaf aan dat er gewerkt wordt aan een aantal varianten, in overleg met de betrokken 

onderwijspartijen. Anderen vroegen zich af hoe Lennisheuvel zichzelf kan onderscheiden 

voor toeristen of toekomstige dorpsgenoten. Wethouder van de Wiel gaf een voorzet: 

Lennisheuvel is van alle kernen het meest centraal gelegen in het Groene Woud, daar liggen 

kansen. 

 

De komende maanden wordt het plan voorzien van een kostenraming ingediend bij het 

college. Ondertussen wordt er ook gewerkt aan een uitvoeringsorganisatie, uitgaande van 

de eigen kracht van dorpsgenoten. Als het aan de aanwezigen ligt mag Lennisheuvel met 

vertrouwen naar de toekomst kijken. 

 


